
 

 
 
 

1. Waarom wordt de raad geïnformeerd? 

Het college heeft op 23 februari 2019 van de heer F. Steutel namens de fractie 

GBLV/Gemeentebelangen schriftelijke vragen ontvangen over de VSG Reis van 

wethouder Stemerdink 3 t/m 6 april 2019 naar Malaga in Spanje. Met deze brief worden 

de vragen beantwoord. 

 

2. Korte inhoudelijke toelichting 

De heer F. Steutel van de fractie GBLV/Gemeentebelangen schrijft: 

De fractie van GBLV/Gemeentebelangen heeft kennis genomen van het besluit d.d. 19 

januari jl om wethouder Stemerdink toe te staan een reis naar Malaga te maken. De reis 

wordt georganiseerd door de VSG (Vereniging Sport en Gemeenten). Hoewel wij als 

fractie het toejuichen dat mensen hun kennis verbreden, hebben wij omtrent deze reis 

de volgende vragen. 

 

Hieronder volgen de vragen met antwoorden:  

1. Wat is het exacte doel van deze reis in relatie tot de gemeente Leidschendam-

Voorburg? Op de website staat het volgende omtrent het programma te lezen: het 

kennis nemen van de wijze waarop buiten Nederland sport, bewegen en sportieve 

recreatie georganiseerd wordt, het opdoen van ‘buitengewone’ kennis van het 

voorzieningenaanbod en hoe dit tot stand is gekomen en het uitwisselen van 

kennis en inzichten met deskundige reisgenoten. 

Antwoord: In het collegeprogramma zijn bij het hoofdstuk ‘Leidschendam-Voorburg-

Stompwijk in beweging’ zowel op beleidsmatig als accommodatie technisch gebied 

ambities en maatregelen benoemd. Het college wil (sport)gebouwen met een 

maatschappelijke functie zo goed mogelijk benutten en wil daarom ‘buurthuizen van de 

toekomst’ maken en sportaccommodaties verbeteren. Daarnaast heeft het college de 

ambitie om via (sport)verenigingen mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt of 

samenleving te helpen. Ook is het college op zoek naar innovatieve oplossingen om 

sporten en bewegen in de openbare ruimte te stimuleren.  
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Malaga heeft veel van het bovenstaande zowel beleidsmatig als accommodatie 

technisch op een innovatieve manier gedaan en is kandidaat voor ‘European Capital of 

Sport 2019’. Malaga wil namelijk de ‘meest vitale stad van Spanje’ worden met sport als 

middel. Dit sluit aan op de ambitie van de gemeente Leidschendam-Voorburg om de 

sport en beweeggemeente van Nederland te worden. Het programma van deze reis 

bestaat o.a. uit het kennismaken met het gemeentelijk sportbeleid en de sportfaciliteiten 

die Malaga voor zijn inwoners zowel indoor als outdoor heeft gerealiseerd. Het 

vergroten en versterken van het netwerk rondom sport en uitwisselen van kennis kan 

als input dienen voor het lokaal sportakkoord. 

 

De Gemeente Leidschendam-Voorburg is lid van de Vereniging Sport en Gemeenten 

(VSG) en de studiereis is een uitgelezen moment om gebruik maken van het netwerk 

van de vereniging door het directe contact met sportwethouders, ambtenaren en sport 

georiënteerd bedrijfsleven. Dit heeft het college (toenmalige portefeuillehouder sport) 

overigens wel meer gedaan in het verleden. Met kennisuitwisseling (ook met collega’s 

uit andere regio’s), creatief met elkaar meedenken en maken van eventuele 

vervolgafspraken wordt efficiënt gebruik gemaakt van mogelijkheden om het 

sport/beweegbeleid en de uitvoering daarvan verder te ontwikkelen en versterken. 

Zeker nu het Nationaal Sportakkoord wordt omgezet in lokale en regionale 

sportakkoorden, ook in Leidschendam-Voorburg, is hier een positief effect van te 

verwachten. Het college heeft in oktober 2018 de raad toegezegd in 2019 het lokaal 

sportakkoord voor Leidschendam-Voorburg af te sluiten en deze studiereis levert ook 

daar een goede bijdrage aan volgens het college.  

  

2. Voorts lezen wij dat Malaga uitermate interessant is aangezien Malaga de meest 

vitale stad van Spanje wil worden met sport als middel. Is dit een doelstelling van het 

college van de gemeente Leidschendam-Voorburg en waar staat dit omschreven in het 

college programma? 

Antwoord: Hierbij wordt u verwezen naar de beantwoording bij vraag 1.  

 

3. Klopt het dat het in de vorige collegeperiode de ambitie van de wethouder was om de 

sportgemeente van Nederland te worden? 

Antwoord: De raad heeft in januari 2016 de visie op sport en bewegen 2016-2020 

(1460302) met deze ambitie (missie) vastgesteld. 

 

4. Hoe succesvol is die ambitie gebleken in de daarvoor georganiseerde competitie?  

Antwoord: Leidschendam-Voorburg heeft tot nu toe nog niet de titel ‘Sportgemeente van 

het jaar’ of het ‘Beste Initiatief’ gewonnen, maar blijft hier (natuurlijk) wel voor gaan. Wel 

zijn er vanuit deze gemeente (door Sport en Welzijn) innovatieve en succesvolle 

campagnes en activiteiten georganiseerd die landelijk als voorbeeld dienen. 

Voorbeelden hiervan zijn de campagne ‘Sport is voor iedereen’ en het verbinden van 
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sport, cultuur en het sociaal domein door het combineren van het aanbod van 

buurtsportcoaches en cultuurcoaches. 

 

5. Is de wethouder bereid het programma met de Raad te delen zodra dit beschikbaar 

is? Op de website staat namelijk het volgende te lezen: U ontvangt het gedetailleerde 

definitieve programma in een later stadium. 

Antwoord: Uw raad ontvangt het definitieve programma zodra dit beschikbaar komt. 

  

6. Graag zien wij na terugkomst van de wethouder een verslag tegemoet waarin nut en 

noodzaak van deze reis naar Malaga worden aangetoond en onderbouwd. 

Antwoord: Uw raad ontvangt een uitgebreid verslag van het werkbezoek met 

onderbouwing van nut en noodzaak. 

  

7. Kan het college voorafgaande aan het bezoek aan Malaga een onderbouwing en 

motivatie geven hoe nut en noodzaak van deze reis zich verhouden tot de volgens de 

wethouder Financiën noodzakelijke bezuinigingen? 

Antwoord: Als de gemeente Leidschendam-Voorburg het lokaal sportakkoord heeft 

afgesloten kan de gemeente aanspraak maken op extra financiële en organisatorische 

middelen vanuit het Rijk en NOC/NSF. Deze middelen (o.a. uitvoeringsbudget) kunnen 

worden ingezet voor de ambities en maatregelen zoals opgenomen het coalitieakkoord 

en in de Visie op Sport en Bewegen. Daarnaast worden met het lokale sportakkoord 

ontwikkelingen beoogd voor bredere en efficiëntere financiering van sport en bewegen. 

 

 

burgemeester en wethouders van Leidschendam-Voorburg, 

 

 

 

mr. drs. M.R. Gorsse    K. Tigelaar 

wnd. secretaris     burgemeester 

 


